

**MENAIKTARAF DEWAN ORANG RAMAI DI REDANG
PANJANG, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p> <p><u>KERJA - KERJA CAT</u> <u>Bangunan Utama</u></p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Kerja -kerja kikis cat lama, distemper lama dan sebagai nya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat.</p>	H/pukal	H/pukal		
3	<p>Menyediakan permukaan dan menyapu (2) lapisan cat emulsi seluruh bangunan kedai dari jenama 'DULUX' atau setara denganya mengikut warna cat yang akan ditentukan oleh Pegawai Penguasa Majlis.</p>	H/pukal	H/pukal		
5	<p>Kerja - kerja memperbaiki palong air yang telah bocar dan digantikan dengan yang baru termasuk segala kerja yang berakitan.</p>	H/pukal	H/pukal		
6	<p><u>Pintu</u></p> <p>Membuka dan memasang pintu kayu baru dua daun saiz 1500mm x 2100mm lenggang dengan segala kelengkapan yang berkaitan.</p>	No	4		
	<p>Membuka, Bekal dan pasang pintu kayu 1 daun saiz 900mm x 2100mm lengkap dengan segala kelengkapan yang berkaitan.</p>	No	3		
8	<p>Membekal dan menghantar pintu pagar dari jenis stelletill mengikut saiz dan rekabentuk yang diluluskan oleh pegawai penguasa berikut: i) 5700mm x 1700mm</p>	No	1		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
	Jumlah Dari Belakang				
	<p><u>Pintu Grill</u></p> <p>Bukak, Bekal dan memasang gerigi besi dari jenis dan rekabentuk yang di luluskan oelh pengawai penguasa mengikut saiz seperti berikut:-</p> <p>a) 1500mm x 2000mm</p> <p>b) 900mm x 2100mm</p>	No	4		
		No	3		
	<p><u>Tingkap Dan Grill</u></p> <p>Membuka,Bekal dan memasang tingkap kaca jenis casementboleh laras termasuk gerigi besi megikut jenis dan rekabentuk diluluskan segala kelengkapan yang berkaitan seperti saiz berikut.</p> <p>a) 3500mm x 1200mm</p> <p>b) 2200mm x 1200mm</p> <p>c) 1200mm x 1200mm</p>	No	5		
		No	2		
		No	2		
	<p><u>Pagar</u></p> <p>Kerja - kerja membuka pagar lama serta di buang ke tempat yang di luluskan.</p> <p>Kerja - kerja binaan rasuk tanah saiz 100mm x 150mm tinggi termasuk kotak acuan,tetulang dan konkrit gred G20 seperti ditentukan oleh Majlis.</p> <p>Bekal dan pasang galvanised Fence 5mm diameter wire mesh saiz 50mm x 150mm mengikut speksifikasi pembuat termasuk segala kelengkapan, warna dan aksesori mengikut kehendak Majlis.</p> <p>bekal dan pasang pintu pagar lengkap dengan segala kelengkapan yang berakitan mengikut speksifikasi dari pembekal yang bertauliah.</p>	H/pukal	H/pukal		
		M	106		
		M	106		
		No	1		
	<p><u>CONTINGENCIES SUM</u></p> <p>Sediakan pembelanjaan kemungkinan sebanyak RM 5,000.00 (lima Ribu Sahaja) yang mana ianya akan digunakan sepenuhnya atau sebahagian daripadanya seperti dirahakan oleh Pegawai Penguasa.</p>				5,000.00
	Muka Surat 2/2	Jumlah Di Bawa Ke hadapan			